
 

 

 

 

Styrelsemöte nr 5 

Hemma hos Mats Olsson  

   12 Februari 2024 kl.14.00 
  

  

 

Närvarande 

Stefan Andersson  

Evert Olsson 

Anders Lund   

Mats Olsson  

Leif Blomqvist                            

Rose Marie Röjer Adjungerad 

Frånvarande 

Alvar Fredin 

 

 

  Protokoll 

    

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade styrelsedeltagarna välkomna. 

  

 

2. Val av justeringsmän 

 Till justeringsmän valdes Stefan Andersson och Evert Olsson. 

 

 3. Föregående protokoll 

Styrelsen gick igenom föregående protokoll. 

 Därefter godkändes detta och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

I kassan har vi 34.125 kr och i beloppet ingår ca10000 kr i reklampengar från 

Mixen. Vi har sökt bidrag från kommunen och det kommer att ge ca 6.000 kr. 

Det har kommit in som förslag att vi kanske ska höja medlemsavgiften. Beslut 

måste dock tas på årsmötet.  

 

 

5.  Ringen  



 Rapport från branden i Åstorp. De kommer att spela sina matcher i Klippan 

tillsvidare. Vad som ska ske med den nuvarande vet man fortfarande inte i 

dagsläget.  

  

 6.                  Övriga frågor 

a) tröjmodellen är bestämd så nu skall vi bara få hem de sista sponsorerna och 

det bör vara klart vecka 9. Sedan startar vi med utseendet . Därefter skickas 

materialet till tryckning och blir klart till höstsäsongen startar. 

 

b) När det gäller bidrag sätter sig Stefan och Sanna efter mötet och börjar gå 

igenom vilka fonder som är lämpliga att söka. 

 

c)  Göte behövde ingen hjälp med Vårmixen så det behövs ingen ersättare för 

Liane. 

 

d) Rose-Marie meddelade att en facebook sida var klar men vi beslutade att göra 

en Facebook grupp istället. Den kommer att göras färdig under v 8. Namnet på 

gruppen kommer att bli Ängelholms Pensionärers Bowlingklubb 

  

e) I tävlingsinformationen för Vårmixen måste vi ha med texten ” Övriga 

individuella priser enligt bowlingförbundet”.  Detta justeras till nästa år.  

Vi borde ha en back-up för Karl-Erik Måbrink vad det gäller websidan. Stefan 

kollar med Kalle.  

Mats Olsson kollar upp Vårmixen pärmen så att all information finns med 

Det kom som förslag att köpa in en låda papper som sedan fördelas till dom som 

skriver ut mycket. Alvar var inte med på mötet därför tar vi detta till nästa möte.  

 

7, Nästa möte 

 Nästa möte 2024 0311 kl. 14,00 hemma hos Anders          

 

8. Mötets avslutning 

Då inga fler frågor fanns tackade ordförande för visat intresse och avslutade 

mötet med att tacka Rose-Marie för informationen. 

 

 

 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Stefan Andersson  Evert Olsson 


